
Referat af skolebestyrelsesmøde mandag d. 16.9.2019 

kl. 18.15-20.45 i personalerummet afd. Søndre 

 

HUSK: der er sandwich til os alle 
 

Afbud: Renè Brændstrup                                                                                                          11.9.2019 

Referent: Dorthe Bønning Møller    

 Godkendelse af dagsorden – 

herunder høringssvaret 

vedr. overgange sendt ud på 

mail 

 

Godkendelse af referat                           

5 min. 

Dagsorden godkendt. Da formanden ikke deltog, overtog 

næstformanden Jeanett Hye. 

Der var ingen yderligere kommentarer til høringssvaret 

vedr. overgange. 

 

Referat godkendt. 

 

1 Fra elevrådet 

 

v. elevrådsmedlemmerne                        

10 min   

Fra afd. Stenderup deltog: 

Nicolai og Matthias 

Fra afd. Søndre deltog: 

Valentin og Natalia             

Fra afd. Stenderup: haft valg og havde konstitueret sig. 

Haft trivsels-og venskabsdage. 

 

Fra afd. Søndre: haft valg og konstitueret sig. Vil deltage 

på skift i bestyrelsens møder, så flere kan få kendskab til 

dette område. Har drøftet problematikken med, at 

skolegården efter større arrangementer og fester i 

Grindsted ikke ser pæn ud: knuste flasker og andre ikke 

”børnevenlige” efterladenskaber. 

  

2 AULA – en opfølgning og 

status 

 

v. skoleleder                                            

10 min.  

Der sker heldigvis fremskridt fra dag til dag. Stadig 

driller det, at vi engang var to skoler. Problematik med 

plejeforældre er ikke løst endnu. 

USFOen nu kommet på.  

Opslag på overblik kan ikke altid ses eller lukkes op, det 

er bedre at skrive direkte i beskeder. 

 

3 Valgfaget E-Sport - med 

hensyn til organisering og 

afholdelse 

 

v. Tina Folsach og skoleleder                

10 min. 

Der var kritik af planlægningen, som ikke gav 

undervisning nok, men mere gik ud fra noget, man kunne 

i forvejen eller i forvejen havde påregnet at skulle deltage 

i. 

Skolebestyrelsen opfordrer til en ændring i det 

kommende skoleår. 

Man var enige i, at selve oplysningen om, hvad valgfaget 

ville indeholde, er i overensstemmelse med det, der 

foregår. 

Der blev spurgt ind til, om der havde været undervisning 

inden det første LAN-party. 

 

4 Tilbagemelding fra udvalget 

vedr. kostpolitik 

 

v. udvalget                                             

15 min. 

Der blev givet orientering fra udvalget og om skolens 

bod på afd. Søndre. Boden støttes økonomisk fra skolens 

side, fordi den ikke kan løbe økonomisk rundt, og det har 

man altid vidst. Det er ikke målet.  

Der taltes om den foreslåede event på skolen, som 

eventuelt kunne kobles sammen med madpakkedag og 

smagens dag. Elevrådet skal involveres. 

 

Der orienteres på kommende møde også. 

 

  



5 Skolefoto  

Skolebestyrelsesmøde 

18.9.2017 

Efter en debat om punktet 

overhovedet var relevant for 

en skolebestyrelse, enedes 

man om at følge nuværende 

ordninger og aftaler med de 

fotografer, som lige nu 

betjener skolens to afdelinger. 

Det bør fremadrettet være 

skolens ledelse og 

administration, som varetager 

dette område. 

  

Skolebestyrelsesmøde 

19.11.2018 

Skolebestyrelsen ønsker 

fotografering hvert år, og i 

hvert fald et klassefoto hvert 

år. 

 

Der blev ytret utilfredshed 

med procedure og kvalitet 

m.m. ved udbyder på afd. 

Stenderup, og der blev fremsat 

ønske om, at det blev den 

samme udbyder som på afd. 

Søndre. 

En tidligere beslutning i 

skolebestyrelsen har overladt 

til ledelse og administration at 

udvælge udbyder.  

Man opfordres til at henvende 

sig til ledelse eller 

administration, hvis man ikke 

er tilfreds, for ellers er det 

svært for ledelse og 

administration at agere og 

foretage eventuelle ændringer. 
 

v. Tina Folsach og formanden                     

10 min. 

Alle skolens klasser vil fremover få tilbud om 

fotografering. 

Skoleleder undersøger, om det kan nås i indeværende år 

– det kan det desværre ikke. Modulfoto, som skolen 

benytter sig af, har ingen ledige datoer. 

   

6 Klasseforældreråd – hvordan 

arbejder vi med det – en 

fortsættelse fra sidste møde – 

er det ét af vores mål? 

 

v. formanden                                

10 min. 

Det er ét af vores mål for vores arbejde. 

7 Målene for vores arbejde i 

skolebestyrelsen i vores 

periode – hvilke ting vil vi 

gerne nå og hvorfor? 

 

Bliver tema på kommende møde. 



    

  

  

  

  

  

 

 

René Brændstrup                             Dorthe Bønning Møller 

formand                                                       skoleleder 

 

 

 

v. formanden                                      

30 min. 

8 De styrkede pædagogiske 

læreplaner i dagtilbuddet 

 

v. Dorthe Rohwer                                

15 minutter 

DRO gennemgik arbejdet med de styrkede pædagogiske 

læreplaner og udleverede bilag med modellen. 

 

9 Evaluering af dialogmødet 

med børneudvalget 

 

v. deltagerne                                         

5 minutter 

Det var et godt møde, men var ikke decideret 

bestyrelsesrettet, men mere rettet til det at være forældre 

og rollemodel. Kunne med fordel have været til alle 

forældre. 

 

10 Opfølgning og status  

 Skolens økonomi - 

herunder sygefraværet  

 Udviklingsprojekter – 

orientering om X:IT 

 Legepladsen v. SFO 

  

 v. ledelsen                                            
10 min. 

Skolens økonomi - herunder sygefraværet: sygefraværet 

ser rigtig fint ud for de to første måneder:2,7 % for hele 

skolens personale. Elevfraværet er ikke med her. Skolens 

økonomi følger tidligere udmeldte linje. 

Udviklingsprojekter – orientering om X:IT: rygereglerne 

(ingen elever må ryge i skoletiden) giver nogle problemer 

med enkelte elever. Der har været afholdt temadage i 

udskolingen.  

Legepladsen v. SFO: desværre overholder det valgte firma 

ikke deres frister. Ledelsen tager møde med firmaet. 

 

 

11 Meddelelser  
• Formanden  

• Afdelingerne i 

almendelen 

• Specialafdelinger  

• SFO og USFO  

• Ledelsen                                   

10 min. 

Afdelingerne i almendelen: alle afdelinger har haft 

klasseforældremøder, udskolingen har arbejdet med 

praktik i udskolingen, mellemskolen med Kend dit Land, 

lejrskoler, Industrien som karrierevej, fritidstilbud har 

arbejdet med juniorklubben og sommerfest i USFO, 
Ledelsen: har arbejdet med medarbejders dødsfald, flere 

projektbørn, som kræver anden organisering m.m., 2 

opsigelser og dermed ændring i skemaer og 

stillingsopslag, kortlægningen i læringsledelse m. 

forældrebreve m.m., problemer i cykelskuret, hvor vi nu 

sætter overvågning op. 

 

 Evt.  

 

Herunder punkter til 

kommende møde 

 

Ledelsen laver opfølgning på trafikken v. Lynghallen. 

Taxaerne kører for hurtigt rundt v. Jørn Glavindsvej. 

 

Kommende punkter: mobilpolitik 

 

Gitte Barkholt melder afbud til kommende møde. 

 

 

 Eventuelle personsager  

 

Elevrepræsentanter deltager ikke i dette punkt 

 

Der blev orienteret om både elevsager og klassesager. 

 



________________________                                                                   __________________________ 

René Brændstrup                                                                         Jeanett Hye 

 

______________________                                                        ________________________ 

Janni Matthiassen                                                                        Dorthe Meier 

 

______________________                                                         ________________________ 

Margit Schröter                                                                            Kenneth Horsbøl 

_______________________                                                       ________________________ 

Tina Folsach                                                                                 Gitte Barkholt 

 

_______________________                                                       ________________________ 

Benny Madsen                                                                              Bente Wutborg  

 

_______________________                                                        ________________________ 

Elevrepræsentant                                                                          Elevrepræsentant 

 

_______________________                                                        __________________________ 

Dorthe Rohwer                                                                             Dorthe Bønning Møller  
        
  

 


